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VERSLAG 

Overleg Taskforce Huiselijk Geweld en Kindermishandeling 1 oktober 2020 
 

Algemeen 
Omschrijving Aanwezig Afke Jong, Karlijn Offergelt, Geert-Jan Hendriks, Susanne Slikkerveer, Mirjam 

Zevering, Maarten Hoelscher, Anita Keita, Maarten Miner, Carla Droogh, Nina Hille 
Ris Lambers, Karin Walters, Rosalie van Rijn, Nelleke Degenhart (vervangt Jeroen 
Ankersmit), Johan Vroegindeweij, Karin van Hunnik 
Gasten: Eline Verbeek (Regioplan), Jetske Erisman (Athena Instituut) en Yannick 
Bleecker (Regioplan) 

Afwezig Brigitte van de Bergh, Frouke van der Wulp, Nanning Mol, Andre Wielandt, Cor 
Anneveldt, Franca Hasenbos, Gerard Knoop, Elsbeth Willems 

Contactpersoon Afke Jong 

E-mail a.jong@regiogv.nl  

Vertrouwelijk Nee 

Kenmerk 20.0006098 

 
Agenda 

Inhoud  

1. Opening en mededelingen 
2. Vaststellen agenda 
3. Vaststellen verslag 
4. Terugkoppeling vanuit overlegvormen 
5. Presentatie regioplan 
6. Beeld van de regio + input beleidsplan bescherming en opvang 
7. Ondertekening convenant 

Acties 

1.  

Besluit 

1.  

 
Mededelingen 

Inhoud 

 Er zijn een aantal afmeldingen. 

 Doordat dit overleg online is kunnen de tekenmomenten niet doorgaan (Verwijsindex en 
Samenwerkingsprotocol Jeugdhulp in het gedwongen kader). Alternatief voorstel is dat men 
ondertekent en een selfie daarvan maakt. De Regio zal de foto’s verzamelen en er 1 geheel van 
maken voor een bericht op de site/ persbericht.  

 Susanne heeft de handreiking Samen Deskundig rondgestuurd. Dit is een handreiking voor 
gemeenten over de inzet van ervaringsdeskundigheid op het gebied van huiselijk geweld en 
kindermishandeling.  

Acties 

1. Selfie maken tijdens tekenen convenant Verwijsindex en Samenwerkingsprotocol en sturen aan 
Afke: a.jong@regiogv.nl  

 
Agenda en verslag 11 juni 2020 

Inhoud 

Actielijst:  
- Verdieping op de cijfers, staat op de agenda. Afke licht toe dat het erg lastig is om goed 

beeld van de regio te maken. Cijfers leunen erg op de cijfers van VT. Dit is een landelijk 
knelpunt. In de toekomst met elkaar bespreken welke cijfers we tot onze beschikking 
hebben en wat die ons vertellen. Vanuit het landelijk programma GHNT is hier ook aandacht 
voor. 

- Er zijn 2 nieuwe deelnemers voor de klankbordgroep van ervaringsdeskundigen. Dit punt 
kan blijven staan, nieuwe mensen blijven welkom. 

Besluitenlijst: Op 12 november is er een landelijke presentatie van het onderzoek Wat werkt van het 
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Verweij Jonker (waar de regio G&V ook aan mee heeft gedaan.) Op 10 december zal het onderzoek 
in de Taskforce besproken worden. Is het akkoord als de klankbordgroep van ervaringsdeskundigen 
hier ook bij aansluit? De Taskforce is akkoord. 
 
Verslag van 11 juni 2020 is vastgesteld.  

 
 
Terugkoppeling vanuit overlegvormen 

Inhoud 

Afke: Bovenregionale adviesgroep HGKM = afstemming over ontwikkelingen op ambtelijk niveau 
Midden Nederland (Flevo, G&V, Utrecht). Wij zijn de laatste keer in juli bijeen gekomen. Op de 
agenda stonden MDA++ en Samen op in acuut en de ontwikkelingen in het Actieoverleg.  
Nina licht toe: Samen op in acuut gaat over de samenwerking tussen VT en justitiepartners. Sinds 
kort ook aangesloten bij de pilot Actieoverleg. Het Actieoverleg begint steeds beter vorm te krijgen. 
Vraag of er in het bovenregionaal overleg trends in coronatijd besproken zijn. Afke: in alle regio’s 
een beetje vergelijkbare trends. 

 
 
Presentatie Regioplan: Onderzoek samenwerken en regie bij huiselijk geweld 

Inhoud 

Eline Verbeek (Regioplan), Jetske Erisman (Athena Instituut) en Yannick Bleecker (Regioplan) zijn 
aangeschoven.  
Zij presenteren de belangrijkste bevindingen uit het onderzoek tot nu toe. Het onderzoek loopt nog 
tot eind volgend jaar. Het is actieonderzoek, d.w.z. dat we volgen wat er gebeurt en daarvan met 
elkaar leren. 
 
Reacties op de notitie: 
Mirjam: Hebben jullie ook zorgaanbieders ook benaderd om te vragen? Antwoord: Nee, alleen 
beleidsmedewerkers en een aantal consulenten.  
Karin: Vraag over privacy, in het nieuwe convenant wordt nu meer geregeld over wat mag en wat 
niet. Helpt dat of niet? Antwoord: Wat er vooral uit de interviews kwam is dat de regels op zich wel 
bekend zijn maar dat ze blijkbaar lastig te implementeren zijn. Lastig om te beoordelen of je wel of 
niet iets mag delen. Nina: AVG is niet het grootste struikelblok maar de angst voor het tuchtrecht. 
De angst om te handelen of informatie te delen. Er zijn zaken geweest bij VT waar medewerkers bij 
tuchtrecht zich moesten verantwoorden, dat heeft grote impact.  
Karin: Zien jullie verschil met Rotterdam Rijnmond? Antwoord: Het is nog te vroeg om daar iets over 
te zeggen. In Rotterdam is op een iets andere manier onderzoek gedaan. We kijken daar naar het 
uitvoerend niveau, een nieuwe werk- methode die ze implementeren. Maar er zijn ook zeker 
vergelijkbare zaken die spelen.  
Anita: Ik zou wel voor zijn om beroepskrachten in het veld te vragen of er belemmeringen of goede 
voorbeelden zijn. Geert-Jan, helemaal mee eens, kan het onderzoek alleen maar versterken.  
Maarten, zou mooi zijn als we concrete praktijkvoorbeelden zouden hebben waar we mee aan de 
slag kunnen gaan. Anita, mensen van de gemeente en uit het veld bij elkaar brengen.  
Geert-Jan: Cultuur, een hele belangrijke, heeft dat voldoende aandacht gekregen de afgelopen tijd? 
Iedereen heeft het over samenwerking, maar iedereen heeft er een andere invulling van. Yannick: ik 
weet niet zeker of dat tot nu toe genoeg aandacht heeft gekregen. Jetske: ik denk dat iedereen er 
juist van bewust is dat er grote verschillen in cultuur zijn, dit kwam veel naar voren in de interviews. 
Alleen het zit ‘m in, hoe krijg je die beelden samen? Het is zeker een punt dat we steeds blijven 
meenemen.  
Johan: In multidisciplinair overleg nemen we de stem van het kind mee, dat mis ik nog een beetje in 
de notitie. Hoe ervaart het slachtoffer de hulp? Ik ben bereid om praktijkvoorbeelden van de 
afgelopen 6 jaar met jullie te delen. Carla: ook genoeg praktijkvoorbeelden die ik kan delen.  
Maarten: Goed om gemeenteraden er bij te betrekken, door bijv een korte raadsinformatiebrief te 
schrijven over dit onderzoek. Anderen: belangrijk om goed te kijken naar de timing, misschien nu 
nog te vroeg. 

Acties 

Eline, Jetske en Yannick nemen de opmerkingen mee voor in het vervolg van het onderzoek.  
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Afke stelt een concept RIB samen. 

 
Beeld van de regio + input beleidsplan bescherming en opvang 

Inhoud 

Afke: We zijn bezig nieuwe beleidsplan B&O voor de komende 4 jaar vorm te geven. HGKM is hier 
ook onderdeel van. Ze geeft een presentatie van ontwikkelingen, maatschappelijke context. 
Samenwerking tussen verschillende domeinen is nog steeds niet vanzelfsprekend. Onderzoek 
Verweij Jonkers: HG is ontzettend moeilijk te stoppen.  
Vraag Rosalie: Zijn er ook cijfers per gemeente beschikbaar om met gemeenten te delen?   
Nelleke: Op middelbare scholen in coronatijd is er amper zicht door schoolmaatschappelijk werkers 
op jongeren, veel thuissituaties die niet in beeld zijn. Zijn huisartsen en POH-ers ook betrokken bij 
deze cijfers? Zij kunnen ook een hele goede bron zijn per gemeente om goede cijfers te krijgen.  
Nina: Belangrijk om onderscheid te maken tussen meldingen (over huiselijk geweld en 
kindermishandeling) en andere situaties waarin er zorgen zijn over jongeren. Want dat laatste, dat 
zijn cijfers die niet bij ons in zicht komen. Tijdens corona is er wel een verschuiving te zien dat er 
meer geweld van kinderen naar hun ouders is.  
 
Johan: Handle with Care gelukt om in Huizen op te zetten. Gaan proberen om de 18 éénpitters te 
bewegen om met dit programma aan de slag te gaan. Afke licht toe; sommige schoolbesturen 
voelen zich te weinig betrokken bij de aanpak van huiselijk geweld en het staat dus niet op hun 
agenda. Moeilijk om dit in alle gemeenten uit te rollen. We zijn er dus nog over in gesprek en ik hoop 
dat het dus omarmd gaat worden in de andere gemeenten, want het is zo’n eenvoudig project dat 
makkelijk geïmplementeerd kan worden, waarmee veel trauma kan worden voorkomen. Karin: dit is 
vorige week in bestuurlijk overleg onderwijs besproken, daar is besproken dat Huizen een 
aanjaagfunctie kan hebben.  
 
Afke: 5 belangrijkste punten tot nu toe voor nieuwe beleidsplan: domeinoverstijgende 
samenwerking, aanpak complexe casuïstiek, mensenhandel, verbinding onderwijs en huiselijk 
geweld. Wat willen jullie meegeven aan het nieuwe beleidsplan?  
Johan: 1 belangrijk punt, traumasensitief onderwijs aanbieden, zijn we al mee begonnen. Trauma 
herkennen en goed mee omgaan in het onderwijs.  
Karin: Goede onderwerpen, kijk ook hoe je gebruik kan maken van ontwikkelingen in andere 
beleidsterreinen zoals de nieuwe Wet op de Schuldhulpverlening. Daar komen ook mensen achter 
de voordeur die kunnen signaleren en schulden en armoede zijn ook risico’s.  
Susanne: In de klankbordgroep is besproken dat het doorbreken van het taboe heel belangrijk is,  
weten wat je rechten zijn, preventie op scholen, meer aandacht voor tijdelijk huisverbod, betere 
voorlichting over HG en wat het doet met slachtoffers, kennisoverdracht verbeteren om mensen niet 
in de verlegenheid te brengen. 

Acties 

Afke stuurt de cijfers per gemeente rond. 

 
Convenant tekenen 

Inhoud 

Door de nieuwe corona maatregelen was het helaas niet mogelijk om fysiek bijeen te komen 
vandaag. Hierdoor zullen we dus los van elkaar het convenant moeten tekenen. Om er toch wat 
publiciteit aan te kunnen geven zou het leuk zijn als er een foto/selfie komt van tijdens het tekenen. 
Deze kunnen we dan allemaal bij elkaar plakken en toevoegen aan het nieuwsbericht. 

Acties 

 

 
 
Rondvraag 

Inhoud 

Geert-Jan: Orange the World, destijds conclusie getrokken dat we hiermee doorgaan. Benieuwd naar 
de actie? Karin en Maarten vinden het een beetje een losstaande actie. Je doet 1 x alles oranje, en 
dat is dat. Voegt het nog wat toe als je dat 1 x per jaar mee wat doet? Rosalie: in Wijdemeren 
hebben we niet mee gedaan. Het is best een hele organisatie en kostenpost. 
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Afke licht toe dat de actie dit jaar gekoppeld is aan een online- talkshow.  De oranje gebouwen zijn 
vooral bedoeld om publiciteit te genereren en mensen naar de talkshow (Orange Table Talks) toe te 
leiden. In deze gesprekken gaat het over wat ieders rol is in geweld tegen vrouwen. Deze filmpjes 
zijn ook geschikt om te gebruiken in het onderwijs.  
Maarten roept iedereen op om mee te doen. De kosten zijn zeer beperkt en de actie is heel 
belangrijk. 25 november is het startmoment.  

Acties 

 

 
 
 
Actielijst 

1.  Inwoners die geïnteresseerd zijn in deelname aan de klankbordgroep kunnen zich 
melden bij Afke of Susanne. (a.jong@regiogv.nl of susanne@4happinezz.com )  

2.  Degenen die het samenwerkingsprotocol en/of de Verwijsindex tekenen, graag een foto 
meesturen. 

3.  RIB over het onderzoek maken, gemeenten bepalen zelf of ze deze al willen versturen. 

4.  Afke stuurt cijfers meldingen en adviezen VT per gemeente toe. 

 
Besluitenlijst 

1.  Klankbordgroep ervaringsdeskundigen is ook aanwezig bij het overleg van 10-12 over 
het onderzoek Verweij Jonker 

2.   

 
 


